
PROTOKÓŁ Nr 7/07

z posiedzenia Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych 
i Obywatelskich Rady Gminy Mielnik w dniu 14 września 2007r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół
4. Pan Tomasz Gorochowicz - Zastępca Wójta Gminy

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Marek  Patkowski –  Przewodniczący  Komisji 
ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Analiza stanu bezpieczeństwa w Zespole Szkół.
2. Analiza stanu czystości i porządku na terenie gminy.
3. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pani  Dyrektor Zespołu Szkół przedstawiła  informacje na  temat  stanu bezpieczeństwa w 
Zespole Szkół w Mielniku.

(w zał. na str............prot.)

Pani Barbara Terpiłowska
Zwróciła się z zapytaniem czy wszystkie dzieci w Zespole Szkół są objęte opieką w świetlicy.

Pani Dyrektor Zespołu Szkół
Opieką  świetlicową  objęte  są  wszystkie  dzieci  dojeżdżające  spoza  Mielnika.  Dzieci 
miejscowe, za zgodą rodziców, również mogą korzystać ze świetlicy.

Komisja Rady przyjęła do wiadomości informację na temat stanu bezpieczeństwa w 
Zespole Szkół w Mielniku.

Do punktu 2.

Pan Tomasz Gorochowicz przedstawił informację o wynikach kontroli z zakresu utrzymania 
porządku i czystości, ochrony przeciwpożarowej oraz stanu bezpieczeństwa na terenie gminy 
Mielnik w 2007r.

(w zał. na str............prot.)
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Pan Gorochowicz poinformował, że policja zignorowała udział w kontroli posesji, mimo iż 
została  o  tym  poinformowana  na  piśmie.  Jest  to  tym  bardziej  niezrozumiałe,  ponieważ 
poprzez udział policji ranga tej kontroli wzrosłaby a ponadto, dla policji, byłaby to możliwość 
pokazania się, zaistnienia w społeczeństwie.
Pan Gorochowicz poinformował również o zakupieniu samochodu-śmieciarki. Po zakupieniu 
koszy  (600  sztuk  plus  kilka  większych  pojemników,  na  co  trzeba  przeznaczyć  około  50 
tys.złotych))  Zakład  będzie  zawierał  umowy  z  mieszkańcami  gminy  na  odbiór  śmieci. 
Chcemy również zakupić zestawy worków do segregacji odpadów (szkło, papier, plastik).

Pani Maria Boguszewska
Czy kosze trzeba będzie wydzierżawić od ZGK?

Pan Tomasz Gorochowicz
Urząd  Gminy  zakupi  kosze  i  zostaną  one  użyczone  mieszkańcom  gminy.  Będzie  to 
nieodpłatne użyczenie, wliczone w cenę wywozu śmieci. Trzeba będzie dbać o te pojemniki, 
w razie ich zniszczenia przez użytkownika zostanie on obciążony kosztami zakupu.

Pani Barbara Terpiłowska
Czy  zespoły  kontrolne  w  trakcie  kontrolni  skutecznie  egzekwowały  od  mieszkańców 
obowiązek czyszczenia chodników przy posesjach?

Pani Maria Boguszewska
Czy wydane w Mielniku zalecenia na pismie zostały wyegzekwowane?

Pan Tomasz Gorochowicz
Trudno  jest  cokolwiek  wyegzekwować,  to  zależy  od  postawy  ludzi.  Zalecenia  dotyczące 
spraw przeciwpożarowych zostały wyegzekwowane, pozostałe nie do końca.

Komisja  Rady  przyjęła  do  wiadomości  informację  o  wynikach  kontroli  z  zakresu 
utrzymania porządku i czystości,  ochrony przeciwpożarowej oraz stanu bezpieczeństwa na 
terenie gminy Mielnik w 2007r.

Do punktu 3.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zapewnienia 
warunków do osiedlenia się polskiej rodziny z Kazachstanu.

(w zał. na str...........prot.)
Zgodnie z art.12 ust.1 ustawy o repatriacji, aby konsul mógł wydać wizę wjazdową w celu 
repatriacji, należy mu przedstawić dowód potwierdzający posiadanie lub zapewnienie lokalu 
mieszkalnego  i  źródła  utrzymania  w  Rzeczypospolitej  Polskiej,  zwany  “warunkami  do 
osiedlenia  się”.  Dowodem potwierdzającym zapewnienie  warunków do osiedlenia  się  jest 
uchwała  rady gminy,  zawierająca  zobowiązanie  zapewnienia  warunków do  osiedlenia  się 
przez okres nie krótszy niż 12 miesięcy.

Pan Wójt Gminy
Koszt remontu budynku przeznaczonego na potrzeby repatriantów będzie stanowić bardzo 
dużą kwotę. Powstaną tam dwa oddzielne mieszkania, w jednym zamieszkają repatrianci, w 
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drugim rodzina głuchoniemych, która obecnie mieszka w szkole. Z kolei w budynku szkoły 
może mieścić się sklep (obecnie znajduje się on w budynku przeznaczonym dla repatriantów), 
część szkoły zostanie przeznaczona na potrzeby strażaków.
Jeśli  chodzi  o  zatrudnienie  tych  osób,  to  jedno  miejsce  pracy  zapewnimy  w  Zakładzie 
Gospodarki  Komunalnej,  zaś  drugiego poszukamy w innych  zakładach na  terenie  gminy, 
może w PERN lub Zakładach Kredowych.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt  uchwały  w  sprawie  zapewnienia  warunków  do  osiedlenia  się  polskiej  rodziny  z 
Kazachstanu.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie trybu postępowania 
o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji spółce wodnej działającej na terenie gminy 
Mielnik,  przeznaczonej  na  bieżące  utrzymanie  urządzeń  melioracji  wodnych,  sposobu  jej 
rozliczania oraz kontroli wykonywania zadań objętych dotacją.

(w zał. na str...........prot.)
Zgodnie  z  art.164 ust.5  ustawy prawo wodne Gminna Spółka Wodna “Sosnowiec”  może 
otrzymać  pomoc finansową z  budżetu  gminy w postaci  dotacji  celowej  przeznaczonej  na 
bieżące  utrzymanie  urządzeń  melioracji  wodnych.  Spółka  jest  organizacją  zrzeszającą 
rolników – posiadaczy łąk, na których znajdują się urządzenia melioracyjne. Rolnicy sami, 
tylko ze składek, nie są w stanie utrzymać tych urządzeń w należytym stanie. Państwo nie 
daje pieniędzy na ten cel. Na terenie gminy mamy trzy zmeliorowane obiekty:

 Moszczonę Królewską
 Wilanowo
 Sutno-Niemirów

W najlepszym stanie są urządzenia w Moszczonie Królewskiej, urządzenia na obiekcie Sutno-
Niemirów pochodzą z lat sześćdziesiątych ubiegłego wieku .

Pan Wójt Gminy
Od kilku lat współpracujemy z Gminną Spółką Wodną “Sosnowiec”. Ze środków budżetu 
gminy  remontowaliśmy  drogi  na  łąkach.  Nasza  dotacja  spowoduje  rozpoczęcie  prac  na 
łąkach, zostaną obkoszone rowy, oczyszczone przepusty. Chcemy wyremontować cały ciąg 
drogi z Wajkowa do Niemirowa, nad Bugiem. Roczny budżet Spółki wynosi 10 tys.złotych i 
są to zbyt małe pieniądze aby coś zmodernizować na łąkach.
Pan Wiesław Kochanowski zgłosił potrzebę remontu mostu na granicy łąk Wajkowa i Mętnej.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie 
dotacji  spółce  wodnej  działającej  na  terenie  Gminy  Mielnik,  przeznaczonej  na  bieżące 
utrzymanie urządzeń melioracji wodnych, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania 
zadań objętych dotacją.

Pan Sekretarz Gminy poinformował o następujących sprawach :
1) podana  została  do  publicznej  wiadomości  informacja  o  numerach  i  granicach 

obwodów głosowania oraz siedzibach obwodowych komisji wyborczych w wyborach 
do  Sejmu  RP  i  Senatu  RP.  Informację  umieszczono  na  tablicach  ogłoszeń  w 
sołectwach o raz w Biuletynie Informacji Publicznej.
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2) w dniu 7 października 2007r. na placu przy Urzędzie Gminy Mielnik odbędzie się 
bezpłatne profilaktyczne badanie mammograficzne dla pań w wieku 50-69 lat i pełne 
badanie okulistyczne (jaskra) dla pań i panów od 35 roku życia. Informacja na temat 
w/w  badań  znajduje  się  na  tablicach  ogłoszeń  w  sołectwach  oraz  na  stronie 
internetowej Gminy Mielnik.

Pan Wójt poinformował, że na najbliższym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego 
RG zaproponuje zmiany do budżetu na 2007r.  Chodzi  o przeniesienie  niewykorzystanych 
środków w budżecie na inne cele.

Pani Barbara Terpiłowska zwróciła się z zapytaniem o zmianę na stanowisku Dyrektora 
GOKSiR.

Pan Wójt Gminy
Pan Dacewicz zatrudniony był na czas określony, do końca sierpnia 2007r. Ze względu na 
fakt utraty zaufania, Pan Wójt nie zawarł z Panem Dacewiczem kolejnego zatrudnienia. Od 1 
września br. na stanowisko p.o. Dyrektora GOKSiR, na okres 6 miesięcy, został powołany 
Pan  Michał  Baranowski,  dotychczasowy  pracownik  GOKSiR.  Pan  Dacewicz  pracuje  w 
GOKSiR na stanowisku instruktora.

Pani Maria Boguszewska
Pani  radna  zwróciła  się  o  zasypanie  żwirem  dołów  na  drodze  polnej  prowadzącej  do 
Werhurny.

Pani Barbara Terpiłowska zwróciła się o poprawienie zjazdu nad Bug przy posesji Państwa 
Bajenów oraz o naprawę drogi powiatowej w Maćkowiczach, na odcinku przez las (głębokie 
koleiny).

Pan  Wójt poinformował,  że  na  najbliższej  sesji  zaproponuje  przesunięcie  wszystkich 
wolnych środków, między innymi, na remonty dróg gminnych.
Poinformował  również,  że  być  może  w  lutym  przyszłego  roku  odbędzie  się  przetarg  na 
budowę oczyszczalni. Ze względu na wybory parlamentarne najprawdopodobniej przesunie 
się termin rozpatrywania wniosków o dotacje z Unii Europejskiej.

Pan Sekretarz  Gminy poinformował,  że  w  przyszłym  tygodniu  rozpoczną  sie  prace  na 
drodze powiatowej w kierunku Maćkowicz.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                       Marek Patkowski
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